
Referat från styrelsens sammanträde den 20 september 2022.

- Kommunen kommer att erbjuda alla 80+ ett förebyggande hembesök av sjukvårdspersonal för att 
ge ökad trygghet. Vid besöken kommer personalen att ha med sig informationsmaterial från SPF 
och PRO.

- Kassören rapporterade att vår förenings ekonomi är god. I nuläget är vi 358 medlemmar och tyvärr
minskar antalet.

- Äldredagen – ett samarbetsprojekt mellan SPF, PRO och Hammarö kommun äger rum fredagen 
den 7 oktober. Alla seniorer är välkomna. Information håller på att skickas ut.

- Clevegårdens ”hustomte” Lisa Hollman kan tyvärr inte fortsätta med sitt uppdrag. Vi söker nu 
efter någon intresserad som kan ta över uppdraget. Tills vidare tjänstgör styrelsens sekreterare Ing-
Marie Littmann som hustomte.

- SPF-distriktet har efterfrågat idéer till teman för konferenser som riktar sig till styrelserna i 
Värmland. Vi gav distriktet följande förslag:
- rekrytering av nya medlemmar och till styrelseuppdrag
- hur lockar vi blivande styrelseledamöter
- hur ska våra valberedningar jobba


